
 
 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 26 mei 2020 

 

FC ‘s-Gravenzande benaderde onze fractie over de renovatie door de gemeente 

van één van haar velden. GBW stelde een artikel 42-vraag, maar de kwestie is 

urgent vandaar deze rondvraag. 

 

In 2008 is een kunstgrasveld aangebracht op het sportcomplex. Door verkeerde 

aanleg was het veld te hard en te glad. Bij Westlandia werd eenzelfde veld met 

dezelfde problemen aangelegd. Vanaf 2010 hebben beide verenigingen de 

gemeente verzocht de velden te vervangen. Aan FC ‘s-Gravenzande werd 

toegezegd dat in 2018 het veld vervangen zou worden. Eerder in 2016 werd 

voor Westlandia het probleem al opgelost bij een andere vervanging.  

FC ‘s -Gravenzande wachtte af en startte in 2017 het overleg. Plotsklaps gaf de 

gemeente aan dat pas in 2020 vervanging zou plaatsvinden. Protest daartegen 

hielp niet. Wel kregen veel sporters blessures door de staat van het veld. 

 

In 2019 heeft de gemeente toegezegd dat op 22 juni 2020 de 

vervangingswerkzaamheden worden opgestart. Eind augustus zouden de 

werkzaamheden klaar zijn. Vorige week kreeg FC ‘ s-Gravenzande bericht dat 

het werk niet doorgaat omdat er geen afdoende budget is. Dit kan echt niet. 

Toezeggingen en beloftes dienen te worden nagekomen en budgetten moeten 

tijdig worden uitgerekend en komen -als de berekening niet klopt- voor risico 

van het College. 

 

Dit leidt tot de navolgende vragen: 

- Kan de wethouder aangeven waarom de toezegging niet wordt 

nagekomen en wie heeft welke fout gemaakt? 

- Kan de wethouder toezeggen dat de werkzaamheden alsnog in juni 

aanvangen en in augustus gereedkomen? 

- Wat heeft de wethouder nodig om het vorenstaande te realiseren en 

sinds wanneer is bekend dat er geen voldoende budget is en waarom is 

dat niet in de laatste commissievergaderingen aan de orde gesteld? 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig  
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